
Både klær og mennesker fortjener en ny sjanse. 
Fretex er medlem av Attføringsbedriftene.
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Jeg føler meg ofte annerledes, og jeg vet jo at 

jeg ikke ser særlig norsk ut. Det er ikke alle 

som klarer å si hva jeg heter engang, men jeg 

tar meg ikke nær av det. Det kan bli litt  

kjedelig hvis alle er helt like. Dessuten tror 

jeg at jeg kan se ganske flott ut med det rette 

tilbehøret. Så selv om det fortsatt finnes noen 

som rynker på nesen og blir litt skeptiske når 

de ser meg, så håper jeg også det finnes noen 

som liker en anelse krydder i hverdagen.  

Jeg tror jeg har mye å bidra med og håper 

noen kan verdsette meg for den fargeklatten 

jeg faktisk er. Har noen bruk for meg?
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